
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ ZÁPAD z 25.09.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4068 

Pán Ševčík: Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3997: Ďakujem za vysvetlenie 
vlastníckeho stavu na Dolných Pažitiach. Zároveň by som Vás chcel požiadať o 
súčinnosť, aby ste predložili túto požiadavku na SSC, lebo predpokladám, že 
Vám stav na tejto ulici nie je ľahostajný. Kontakt na SSC, kde mám preposlať 
svoju požiadavku je nasledovný: info@ssc.sk? 

Jaroš Roman, Ing. 
Podľa odpovede SSC boli vpuste vyčistené 30.9.2024. 

Kontakt info@ssc.sk je správny. Zatvorené 

4069 
Pán Ševčík: Doplňujúca otázka k odpovedi ID 4001: Je už aspoň nejaký časový 
horizont, kedy by sme sa mohli dočkať samotnej realizácie prechodu? Korienek Ján; 

Múdra Hana, Ing. 

Ak sa podarí majetkovo- právne vysporiadať pozemky , predpokladaná realizácia by mohla 
byť v druhom polroku 2025. 

V procese - 
čaká sa na 
tretie strany 

4070 

Pán Ševčík : Chcel by som požiadať MSP o námatkové kontroly, hlavne 
vo večerných hodinách, podchodu pod železnicou na ulici Záblatská nakoľko sa 
nám tam rozšírilo nelegálne sprejerstvo. 

Sedláček Peter,Mgr. 

V rámci hliadkovej služby zvýšime kontrolnú činnosť v danej lokalite. V budúcom roku, 
samozrejme podľa rozpočtových možností, by bolo vhodné umiestniť v danom podchode 
bezpečnostné kamery. 

Zatvorené 
(kladne) 

4071 

Pán Ševčík: Ako je to s výmenou pouličných lámp po škodových udalostiach 
účastníkmi cestnej premávky? Na Brnianskej, na kruháči pri PTA, pri výjazde 
z kruháča pri Akebono sú už dosť dlho lampy, ktoré boli nabúrané už 
pred nejakým časom a stále sa stav nemení. 

Jaroš Roman, Ing. 

V týchto dvoch prípadoch nie je známy vinník poškodenia stĺpov. Osadenie nových stĺpov 
máme naplánovanú na jar 2025. 

V procese - 
naplánované 

4072 

Pán Ševčík: Na chodníku pri Medikcentrume na Zlatovskej je po rozkopávke 
dlažba, podľa mojej mienky, nedostatočne položená a myslím si, že 
pred rozkopávkou to bolo lepšie. Pred prevzatím od zhotoviteľa to prosím 
skontrolujte a prípadne reklamujte. 

Jaroš Roman, Ing. 

Správca miestnych komunikácií rieši reklamáciu s realizátorom rozkopávky a žiada opravu. 
V procese - 

naplánované 

4073 
Pán Ševčík: Budú sa aspoň čiastočne opravovať niektoré výtlky na chodníkoch 
v MČ Západ? Napr. na ulici Majerská, Bratislavská a pod. Jaroš Roman, Ing. 

MHSL robí lokálne opravy výtlkov priebežne po celý rok na území celého mesta. Oprava 
chodníkov na uliciach Majerská a Bratislavská bude realizovaná do konca mesiaca 
november. 

V procese - 
naplánované 

4074 
Pán Jánsky: Oproti RD Chotárna 12 prerastá burina a kríky až do chodníka. 
Požadujeme zabezpečenie priechodnosti chodníka. 

Jaroš Roman, Ing. 
Správca miestnych komunikácií vyzval vlastníka priľahlého pozemku na úpravu prerastenej 
zelene do chodníka. 

V procese - 
naplánované 

4075 
Občania: Požadujeme preverenie možnosti zníženia nivelety chodníka 
na Orechovskej ulici na úroveň vozovky, odstránenie nerovností v pozdĺžnom 
profile chodníka. 

Jaroš Roman, Ing. 

Z dôvodu vyššej bezpečnosti chodcov je výškový rozdiel medzi cestou a chodníkom 
stanovený normou. Zníženie obrubníka, prípadne osadenie nájazdového obrubníka je 
opodstatnené len v miestach vjazdu. 

Zatvorené 

4076 

Pán Orechovský: Požadujem obmedzenie rýchlosti motorových vozidiel 
na komunikácii vedúcej od otoča nad Horným Orechovým k bufetu "Ibovka", 
alebo zavedenie iného účinného opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov 
a cyklistov. 

 

Múdra Hana, Ing. 

Najvyššia dovolená rýchlosť na tejto ceste je 30 km/h, prikladám fotografiu. 

 

 

Zatvorené 

4077 
Občania: Požadujeme zabezpečenie priestoru určeného na odkladanie bicyklov 
pri vstupe do nového klubu dôchodcov v KD na Istebníckej ulici. 

Lisáček Benjamín, Ing.; 
Korienek Ján 

Stojan na bicykle bude v požadovanom priestore zrealizovaný v októbri 2024. V procese - 
naplánované 

4078 
Pani: Požadujeme zabezpečenie možnosti parkovania automobilov pre 
imobilných pri vstupe do nového klubu dôchodcov v KD na Istebníckej ulici 

Múdra Hana, Ing. 
Preveríme s okresným dopravným inšpektorátom možnosť vyhradenia pozdĺžnych 
parkovacích miest pre ŤZP na Medňanského ulici pri budove KD na Istebníckej ulici. 

V procese - 
čaká sa na 
tretie strany 

mailto:info@ssc.sk
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ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4079 

Pani:Požadujeme zabezpečenie možnosti parkovania automobilov pre 
návštevníkov KD na Istebníckej ulici napríklad posunutím oplotenia škôlky 
od Medňanského ulice. Múdra Hana, Ing. 

Toto riešenie by spôsobilo zmenšenie plochy ihriska materskej školy, čo nepovažujeme 
za správne, súčasne je nutné dodržať podiel zastavanosti a zelene v zmysle územného 
plánu. Vytvorenie takýchto miest by vyžadovalo investičnú akciu s nutnosťou vyhotovenia 
projektovej dokumentácie, na čo nemáme v rozpočte mesta vyčlenené financie. Taktiež 
vidíme problém s umiestnením parkovacích miest za chodník, takže by muselo dôjsť 
k presunutiu chodníka a vytvoreniu parkovacích miest pozdĺž existujúcej cesty. Za cenu 
neúmerne vysokých nákladov (nielen finančných) by došlo k vytvoreniu maximálne +4 
parkovacích miest. Neodporúčame riešiť parkovanie na ploche detského ihriska. 

Zatvorené 

4080 
Pani Račkovičová: Požadujeme zabezpečenie rekonštrukcie chodníka 
na Staničnej ulici v zmysle prílohy. Korienek Ján 

MHSL zabezpečí lokálne opravy výtlkov na uvedenom chodníku do konca novembra tohto 
roka. Nové 

 


